
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 14/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 06.09.2022 klo 15.30

Paikka: RUU D101 Juho

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Inka Perokorpi

Siru Kirkelä

Kerttu Häkkinen saapui 15.45.

Sara Kangassuo saapui 15.51.

Minea Nirhamo saapui 15.56.

Emma Kola saapui 16.13.

Janetta Ottosson poistui 16.35.

Atte Urama poistui 16.45 ja saapui 16.51.

Vilma Komulainen

Lotta-Kaisa Ylisiurua

Saku Virtanen saapui 15.48.

Lotta-Julia Lehti saapui 15.49.

Veera Hynninen saapui 15.51.

Miia Salo poistui 16.37.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 15.36.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi



Kohtaan Menneet tapahtumat 5.3. Kasvisten syyskauden avajaiset, Freetime, 22.8.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 6.10. Pikkujouluristeily, Itämeri, 10.-11.11.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Heidi Hakamäki ja Atte Urama.

Pöytäkirjantarkastajat pitävät myös nakkilistaa kokouksen aikana jaetuista

vastuutehtävistä.

5. Menneet tapahtumat

5.1. Fuksipiknik, Kirkkopuisto, 21.8.

Paikalla noin 40 fuksia, tutorit sekä suurin osa hallituksesta.

Palautelomake laitettiin fuksien omaan Facebook-ryhmään ja siihen tuli kolme

vastausta. Arvosanaksi tapahtumalle annettiin kolmosia ja vitosia.

Tutustumisleikeistä oltiin pidetty ja palautteessa kaivattiin enemmänkin yhteistä

tekemistä.

5.2. Fuksisauna, Opinkivi, 22.8.

Tapahtumapalautteeseen vastattiin pääosin nelosta ja vitosta.

Palautteen mukaan ohjelmanumeroita oli tarpeeksi ja ne olivat hauskoja. Oli tykätty

myös siitä, että ohjelmanumeroiden jälkeen oli vapaampaa hengailua.



Tutorit ja hallituslaiset oltiin koettu helposti lähestyttäviksi. Kritiikkiä annettiin tilan

pienuudesta.

Tapahtumassa oli paikalla myös kolme vaihto-opiskelijaa.

5.3. Kasvisten syyskauden avajaiset, Freetime, 22.8.

Lippuja myytiin 481 kappaletta ja voittoa tehtiin yhteensä 905 €.

Bändi on maksettu, mutta Freetimeltä ei ole saatu äänimiehen laskua. Kysellään sen

perään.

5.4. Kaupunkisuunnistus, Keskusta-alue, 23.8.

Ei saatu paljoa palautetta, mutta palautteen antaneet sanoivat tapahtuman olleen hyvä.

Tapahtuman aikana turvahenkilö selvitti Harjun portaisiin liittyneen palautteen.

Turvahenkilö hoiti tilanteen fuksien mielestä hyvin.

5.5. Fuksisitsit, Tilia, 25.8.

Suurin osa palautteesta oli vitosia. Palautteessa kerrottiin tapahtuman olleen

turvallinen ja mukava. Rankut oli koettu hyviksi: niihin oli ollut matala kynnys

osallistua ja niitä oli kiva tehdä yhdessä.

Palautteessa toivottiin vessataukoja. Tapahtuman aikana oli vapaa kulku vessoille

koko tapahtuman ajan, jatkossa tästä viestitään entistä selkeämmin. Saatiin palautetta

myös ahtaista istumapaikoista.

Tapahtuman alussa oli sitsikirjamyynti. Kirjoja meni noin 20 kappaletta.

Keskusteltiin sitsikäytänteistä:



Tuolille saa nousta jatkossakin Ken ompi fuksi -laulun aikana, mutta fuksisitseillä se

kiellettiin turvallisuussyistä. Fuksisitseillä ei laulettu myöskään kaikkia lisäsäkeistöjä,

mutta nekin ovat edelleen sallittuja muilla sitseillä.

Kerttu Häkkinen saapui 15.45.

5.6. Pesisturnaus, Kampuksen kenttä, 29.8.

Palautteessa mainittiin hyvinä asioina tasaiset joukkueet sekä matala kynnys

osallistua.

Selostusta ja lisää vastaavia liikuntatapahtumia toivottiin. Etenkin

jalkapalloturnaukselle olisi kysyntää.

5.7. Hengailuilta, Alban ranta, 30.8.

Tapahtumaan osallistui noin 40 henkilöä.

Palautteessa annettiin nelosta ja vitosta. Yleistä ilmapiiriä tapahtuman aikana

kehuttiin. Turvahenkilöt -kohtaan oli kommentoitu, että oli ollut epäselvää, kuka

tapahtuman turvahenkilö on.

Kirkkis ei ollut hyvä valinta kyseiseen tapahtumaan: peliin nähden liian iso porukka ja

vieraat ihmiset, jolloin ei tiedä kaikkien nimiä.

Saku Virtanen saapui 15.48.

5.8. Beerbong-turnaus, Boombox, 1.9.

Liikaa ihmisiä pienessä tilassa, muuten hyvä tunnelma.

Palkintoja ei jaettu, sillä voittajat eivät olleet fukseja. Palautelomakkeeseen ei tullut

negatiivista palautetta vanhempien vuosikurssien kilpailijoiden voitosta.



Lotta-Julia Lehti saapui 15.49.

5.9. Fuksimökin etkot, Cafe Europa, 2.9.

Rentoa istuskelua, höpöttämistä ja pelailua.

Etkoista ei tehty palautelomaketta.

Pubivisaa ei pidetty, koska paikalla oli ensin vähän porukkaa ja loppuiltaa kohden

tapahtumapaikan melun taso nousi liikaa. Visa pidettiin lopulta seuraavana päivänä

bussissa matkalla mökille.

5.10. Fuksimökki, Eräkolkka, 3.–4.9.

Moni osallistuja perui viime hetkellä.

Suurin osa oli antanut palautteessa vitosta, mutta seassa oli myös muutama kakkonen.

Ohjelma ja yleinen fiilis ja yhteishenki sai kiitosta, kun taas homeista mökkiä

kritisoitiin.

Osalla fukseista oli tullut olo, että tutorit ja hallitus suosivat osaa fukseista. Palautetta

tuli myös siitä, että tila oli iso ja ihmiset hajaantuivat illalla omiin porukoihin.

Eräkolkan vuokraaja sanoi lähettävänsä laskun sunnuntaina 5.9. Saara Kaarakainen

laittoi viestiä heti Eräkolkalta lähdettyä: siivottiin mökki samaan kuntoon kuin se oli

tullessa. Laskun tulisi siis olla 750 €. Bussit maksoivat 1180 € ja bussin maksoi 47

osallistujaa (20 € / osallistuja), joten jäätiin busseista miinukselle 240 €.

Veera Hynninen ja Sara Kangassuo saapuivat 15.51.

6. Tulevat tapahtumat

6.1. Kyykkä, Alban ranta, 6.9.



Spraymaalia hankittu kenttien merkitsemiseen, kuitit toimitetaan talousvastaaville.

Pelikamat ovat vielä Ynnän hallussa. Karri Långsjö hakee ja Janetta Ottosson

palauttaa ne Ynnän toimistolle.

Turvahenkilöt: Janetta Ottosson ja Tiia Hallamaa

6.2. Kirjakerho, Alkulähde, 7.9.

Kirjakerhon haalarimerkki tilattu. Keväällä sovitun mukaisesti sen saa bingolla tai

kolmen tapaamiskerran jälkeen.

6.3. Reverse-sitsit, Freetime, 15.9.

Timen puolesta kaikki ok. Ruoat sumplitaan vielä.

Toastmasterit: Janetta Ottosson ja Sonja Holm

Turvahenkilöt: Sara Kangassuo ja Atte Urama

Minea Nirhamo saapui 15.56.

6.4.Herkkuapprot, Jyväskylän keskusta, 21.9.

Kaikki haalarimerkit tulleet perille. Yhteistyökumppaneista suurin osa ok.

Ainejärjestöjen kiintiöt jaettu.

Tapahtuma tulee ulos keskiviikkona ja lipunmyynti alkaa kokousta seuraavalla

viikolla. Myyntiin tulossa 350 lippua. Suunniteltiin, että yleiseen lippukantaan tulevat

myyntiin ne liput, jotka jäävät yli kiintiöistä.

Keskusteltiin seuraavien herkkuapprojen järjestämisestä. Saataisiin enemmän lippuja

myyntiin, jos järjestettäisiin porrastetut lähdöt kuten Kauppakadun approilla. Tällöin

ei tarvitsisi myöskään lisätä yhteistyökumppaneita ruuhkien välttämiseksi.



Kysyttiin apukäsiä passien jakamiseen ja tarkistamiseen. Apukädet saavat ilmaiset

appropassit.

6.5. Fuksiaiset, Kampuksen alue, 27.9.

Tapahtuman suunnittelu aloitettu ja se tulee ulos kokousta seuraavalla viikolla.

Heidi’s Bier Barin kanssa sovittu jatkoista. Jatkoille on ilmainen sisäänpääsy ja

hallitukselle on varattu oma pöytä klo 22-23.

Turvahenkilöt: Heidi Hakamäki, Siru Kirkelä, Ella Hulanmäki ja Inka Perokorpi

6.6. Kauppakadun approt, Jyväskylän keskusta, 28.9.

Ei mitään uutta.

6.7. Vuosijuhlat, Gradian Priimus, 7.10.

Tapahtuma tullut ulos aiemmin tänään. Liput ovat tulossa myyntiin 12.9.

Seuraava vujutiimin kokous on perjantaina 9.9.

Odotetaan vastauksia kutsuvierailta.

6.8. Sillis, mysteeripaikka, 8.10.

Tapahtuma tulee ulos tällä viikolla.

Luvassa sauna ja ruokarekka, DJ ja ehkä palju.

6.9. Jyvässpeksi, C-rakennus, 10.10.

Pedagon lippukannan lipunmyynti järjestetään kokousta seuraavan viikon aikana.

Pedagolla on tapahtumaan 20 lipun kanta.



Jäsenistö ostaa liput Pedagolta ja Pedago maksaa Jyvässpeksille vain lunastetuista

lipuista.

Keskusteltiin siitä, että viestintäkanaviin voisi tehdä pienen esittelyn siitä, mikä

Jyvässpeksi on.

6.10. Pikkujouluristeily, Itämeri, 10.-11.11.

Matkapoikiin oltu yhteydessä. Kuljetus ja risteily myydään yhdessä, hyödynsi

kuljetusta tai ei.

Kaikille lähtevien ainejärjestöjen hallituksille laitettu viestiä koskien toivottua

lippukiintiötä. Tämän perusteella nostettu alustavaa lähtijämäärää. Lippukiintiöt

jaetaan sunnuntaina 11.9.

Tapahtuman haalarimerkille on tulossa merkkikilpailu. Voittaja saa ohitusoikeuden

risteilyhyttiin itselleen ja omalle seurueelleen.

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. Pedagoginen toimikunta

30.8. tapaamisella Janon opiskelijaedustaja kävi läpi viime kevään

opetusharjoittelukyselyn aineenopettajia koskevia tuloksia. Aiotaan tehdä myös

koonti kotiryhmistä loppuvuodesta: kotiryhmissä opiskellaan ensin tiiviisti kaksi

vuotta, jonka jälkeen ne hajoavat.

6.9. tapaamisella Pedagon opiskelijaedustaja Minea Nirhamo esitteli

opetusharjoittelukyselyn luokanopettajia koskevat tulokset. Esille nousi etenkin

ensimmäisen vuoden opetusharjoittelu ja opiskelijoiden siihen kaipaama tuen tarve.

Opiskelijaedustajat Atte Urama ja Minea Nirhamo osallistuivat molempiin

tapaamisiin.



Eija Aalto lähettää luokanopettajia koskevan koosteen Normaalikoululle Sanni

Pöysälle.

Pedagogiseen toimikuntaan liittymätön asia: tarvitaan kaksi puhujaa

opiskelijapaneeliin tiistaille 13.9.

7.2. Yhteistyötoimikunta

30.8. pidetyssä tapaamisessa keskusteltiin meneillään olevista harjoitteluista sekä

suunnitelmista alkavia harjoitteluja koskien.

Opiskelijaedustaja Inka Perokorpi osallistui.

8. Hallinto

Puheenjohtajisto aikoo järjestää tapaamisen keskenään.

Pedagotarroja jaettu hallituksen jäsenille jäsenistölle jaettavaksi.

9. Kulttuuri

Alkusyksylle suunniteltu museotapahtuma siirtyy loppuvuodelle.

10. Liikunta

Liikuntavuorosta laitettu kyselyä.

Vujuja edeltävällä viikolla luvassa lajikokeiluna tanssia.

Futisturnausta lähdetään edistämään.

11. SOOL

SOOLin aluetoimija Lotta-Kaisa Ylisiurua oli paikalla kokouksessa.



Keskusteltiin SOOLin ja Pedagon yhteistyöstä keväällä. Todettiin

hyvinvointivohveleiden olleen menestys. Annettiin SOOLille päin kritiikkiä siitä,

miten olisimme kaivanneet lisää tukea kysyessämme apua turvahenkilöihin liittyen.

SOOL-info pidetty fukseille ja kiitettävä määrä fukseja on liittynyt SOOLin jäseniksi.

SOOLin jäsenten lukumäärä Pedagossa on kasvussa.

Tulevia tapahtumia:

SOOL-vastaaville syys-lokakuussa yhteinen tapaaminen.

5.10. Maailman opettajien päivä. Tähän liittyen pohdittiin jonkinlaisen yhteistyön

tekemisestä.

15.-16.10 tulossa SOOLin järkkäkurssi Helsingissä.

Hyvinvointivohvelit järjestetään uudestaan marraskuussa.

Webinaarit alkaa pyörimään hiljalleen. Yhteinen webinaarikatsomo eri ainejärjestöjen

kanssa suunnitteilla. Myös pubivisat jatkuvat taas.

Ensiapukoulutus tulossa, tarkka ajankohta ei ole vielä tiedossa.

SOOL osallistuu Pedagon fuksiaisiin. Ohjattiin aluetoimijoita olemaan yhteyksissä

toisen vuosikurssin järjestäjiin.

Emma Kola saapui 16.13.

Lotta-Julia Lehti poistui 16.14 ja saapui 16.16.

12. Talous

Yleistä:

Tilin saldo: 11 799,88 €

Jäsenmäärä: 200



Tänään muistuteltu Pedagon jäsenyyden ostamisesta Instagram-stooreissa.

Muutama jäsen maksanut vanhaan tapaan tilinumerolla, näihin oltu yhteyksissä. Rahat

palautetaan ja jäsenet ohjataan ostamaan jäsenyys Kide.appista.

12.1. Katsaus talouteen

Talousvastaavat nostivat esille jäsenmaksutulojen ohjaamisen vuosijuhlien

järjestämiseen. Tällä hetkellä 160 jäsenen jäsenmaksut on budjetoitu osaksi

vuosijuhlien budjettia ja tämän ansiosta vuosijuhlien järjestäminen on plussan

puolella. Vujujatkojen pääsylipulla saadaan vielä lisätuloja.

Nostettiin esille tapahtumavastaavien suunnittelemat tilintyhjentäjäiset. Tapahtumista

on otettu pitkin vuotta pientä voittoa loppuvuoden tilintyhjentäjäisiä varten.

Talousvastaavat toivoivat tästä tarkemman suunnitelman sekä budjetin.

Tämän vuoden toimintasuunnitelmassa kohdassa talous mainitaan yhtenä tavoitteena

pyrkimys yllätyksettömyyteen. Tämän vuoksi talousvastaavat korostivat aina edes

jonkinlaisen suunnitelman ja budjetoinnin tärkeyttä tapahtumia järjestettäessä.

Muistutettiin myös talousarvion hyödyntämisestä.

Keskusteltiin siitä, kuinka tänä vuonna tehtyjen isojen hankintojen vuoksi on vaikeaa

liittää talousarviota tämän vuoden toimintaan. Keskusteltiin muun muassa siitä,

voisiko merkkimyynnillä kustantaa juoksevia kuluja ja täten siirtää tapahtumien

ylimääräiset tuotot esimerkiksi tilintyhjentäjäisiin.

Isojen hankintojen vastapainona tapahtumat olleet isolla volyymilla tänä vuonna:

aiemmin on pyritty vain saamaan tapahtumat järjestetyiksi, kun taas nyt niillä on tehty

voittoa. Ollaan uuden äärellä ja tällöin talouden suunnittelu voi paikoin olla

haastavaa.

Maksettuja summia:

Maksetut laskut:



Suomen Keikkalasku

800€

Bilebändi Femma - Esiintymispalkkio: Ravintola Freetime, 22.08.2022

HEF Group Oy

636,78€

Merkkien maksu

HEF Group Oy

516,63€

Merkkien maksu

Hanna Heinonen

10,00€

Jäsenmaksun palautus

Tuuli Laulainen

8,00€

Jäsenmaksun palautus

Maksukorttien maksut:

Pizzeria Maria

480€

Fuksisitsien pizzat

Clas Ohlson

9,99€

Ilmastointiteippiä fuksisitseille

Mestarin Herkku

1,75€

Mehutiiviste fuksisitseille



McDonalds

20,00€

Lahjakortit beer pongiin

Kulukorvaukset:

Ella Hulanmäki

25€

Matka fuksimökille ja takaisin

Karri Långsjö

25€

Matka fuksimökille ja takaisin

Jenni Lappi

9,94€

Bussiohjelman hankinnat Talvipäiväbussiin

Janetta Ottosson poistui 16.35.

12.2. Kide.app

Muistetaan laittaa ilmoittautumisiin täppä, joka estää tiettyjen lippujen ostamisen

muilta kuin Pedagon jäseniltä.

13. Tutor

Tarkoituksena olisi jossain vaiheessa järjestää illanvietto, jossa käydään läpi

orientaativiikkoja, tapahtumia ja tutoreiden fiiliksiä niistä.

Fukseiltakin saatiin kokouksessa kiitosta: heistä on pidetty tosi hyvin huolta!

Miia Salo poistui 16.37.



14. Viestintä

Ennen Facebookiin jaetut julkaisut laitetaan jatkossa nettisivujen Ajankohtaista

-välilehdelle. Tällöin Pedagon hallituksen viestintäkalenterista poistuu FB-merkintä.

Laitoksen kv-tutorilta tullut toivetta enkun kielisistä kuvateksteistä ja

tapahtumaviestinnästä.

Kide.appissa on yleensä englanninkielinen tapahtumakuvaus. Fuksiviikoilla näin ei

ollut, mutta jatkossa jatketaan kuten viime keväänäkin. Kansainvälisyysvastaava Sara

Kangassuo hoitaa tekstien kääntämisen englanniksi. Hänelle laitetaan viestiä, kun

tapahtumakuvaus on valmis käännettäväksi.

15. Yhdenvertaisuus

Lukuvuoden 2022-23 esteettömyyskysely laitettiin fukseille kokousta edeltävällä

viikolla ja muille maanantaina 5.9.

Keskiviikkona 7.9. alkavat yhdenvertaisuusohjelman päivittämistapaamiset yliopiston

kirjastolla B349 klo 16-18. Tarjolla on herkkuja. Ensimmäisellä tapaamisella

kertaillaan kevättä ja luodaan pohjaa syksyn päivittämisprojektille.

JYYn järjestöseminaarissa 7.9.-8.9. on luvassa yhdenvertaisuuteen liittyvää

koulutusta. Yhdenvertaisuusvastaaavat Atte Urama, Minea Nirhamo ja Siru Kirkelä

osallistuvat koulutukseen.

16. Yhteistyö

16.1. Haalarisovitus

Järjestettiin 1.9.-2.9. Kasvistolla. Tutorit käyttivät omat kotiryhmänsä sovituksessa

ennalta sovitun aikataulun mukaisesti.

Kaikki halukkaat ovat käyneet sovittamassa, joten haalarit postitetaan takaisin

Opiskelijahaalareille.



Edellisessä kokouksessa mainittu jäsen otti tarvitsemansa vetoketjun vanhoista

haalareista Kasvistolta.

16.2. Haalaritilaus

Järjestetään ensimmäistä kertaa Kide.appin kautta. Linkki Kide.appiin jaettu Pedagon

viestintäkanavissa ja laitettu Instagramiin Linktreehen. Tilaus on auki 11.9. asti.

Haalarit maksavat 20 €. Hinta määräytyi edellisvuosien mukaan, sillä nyt emme

voineet tietää kuinka monta kappaletta tarkalleen ottaen tilataan, kun

poikkeuksellisesti laskutus tapahtuu ennen tilausta Kide.appin kautta.

Atte Urama poistui 16.45.

16.3. Yhteistyö Inx Design

Inx Design otti heinäkuussa yhteyttä yhteistyön merkeissä sekä tarjoten

alennuskoodia verkkokauppaan mainostusta vastaan.Yritys tekee koruja kotimaisesta

koivuvanerista.

Kannatetaan yhteistyötä, koska kyseessä aivan uudenlainen yhteistyö ja samalla siinä

tuetaan yrittäjää, joka on opettaja itsekin.

17. Ympäristö

Ympäristövastaava Sara Kangassuo osallistui 5.9. pidettyyn ympäristövaliokunnan

kokoukseen. Kokouksessa keskusteltiin keke-viikosta (kestävän kehityksen viikosta),

joka on 3.-9.10. Samalla viikolla järjestetään mahdollisesti myös kirppisappro.

Ympäristöohjelman tekeminen etenee syksyllä.

Pedagon Facebook-kirppis muutetaan hetkellisesti vujukirppikseksi. Ryhmän kautta

voi myydä, vuokrata tai lainata vanhan vujuasunsa.



18. Alumnitoiminta

Ei kummempia.

19. Edunvalvonta

Opetusharjoittelukyselyn tulokset on viety toimikuntiin sekä Normaalikoululle.

Hyvinvointivohvelit tulossa marraskuussa.

Tiistaina 13.9. klo 17-18.30 järjestetään info- ja keskustelutilaisuus

opiskelijavalintojen kehittämishankkeesta ja opiskelijavalintojen kehittämistyön

vaikutuksesta Jyväskylän yliopistolla. Edunvalvojat Minea Nirhamo ja Emma Kola

aikovat osallistua.

Atte Urama saapui 16.51.

20. Hupi

PJR-hommat aloitettu, ilmoittautuminen tulossa syyskuun lopulla.

Tapahtumatiimin kokous maanantaina 12.9. Boomboxilla klo 16.30.

Syyskuun hengailuilta 26.9. Alkulähteellä. Tapahtumavastaava Heidi Hakamäki ja

tutorit järjestävät. Hengailuillan teemana ovat käsityöt.

21. Kansainvälisyys

Kirje kansainvälisille opiskelijoille tekeillä.

Kansainvälisyysvastaava Sara Kangassuo on yhteyksissä kv-tutoreihin. Yhteistyötä

hallituksen, tutoreiden ja kv-tutoreiden välillä halutaan kehittää.



22. META

Seuraava hallituksen iltakoulu pidetään tiistaina 13.9. klo 18. Keskusteltiin siitä,

miten iltakoulujen ajankohdat sovitaan jatkossa, sillä yhteiselle brainstormaukselle on

toivetta ja tarvetta. Sovittiin, että jatkossa tapaamiset, joihin kaikkien toivotaan

pääsevän paikalle, sovitaan Doodle-äänestyksellä.

Käskettiin tarkistamaan Pedagon viestinnän Google-kalenterista, että omaa pestiä

koskevat julkaisut on merkitty oikein.

Kokouskuulumiset: Inka Perokorpi

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 19.09. klo 16.00.

Tapahtumavastaavien pyynnöstä tapahtumien käsittely siirretään kokouksen loppuun.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 16.59.

Jyväskylässä 06.09.2022

Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Heidi Hakamäki Atte Urama

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


